

Утверждаю / *Approved by:*
Главный управляющий директор /
Chief Executive Officer
Раджив Арора / *Rajiv Arora*



Критерии оценки сервисной компании по супервайзингу строительства

1. Опыт работы Компании на месторождениях Западной Сибири по направлению - супервайзинг строительства, освоения, ремонта и ликвидации скважин.
2. Соответствие технической оснащенности и уровня подготовки персонала требованиям технического задания проекта и договора.
3. До тендера допускаются только участники, имеющие положительную величину чистых активов.
4. Из всех технически приемлемых участников тендера только участник, предложивший наименьшую цену, будет рассматриваться для присуждения услуг по тендеру.
5. Минимальный опыт работы в данном сервисе не менее 3 лет (Желательны положительные отзывы на работу компании).

Главный финансовый директор
ООО «Норд Империял» /
CFO LLC “Nord Imperial”

Главный советник по управлению персоналом, договорным, юридическим и коммерческим вопросам
ООО «Норд Империял» /
Chief Advisor for HR, Contracts,
Legal and Commercial LLC “Nord Imperial”

Главный советник по производству, охране труда и промышленной безопасности, бурению и капитальному ремонту скважин
ООО «Норд Империял» /
Chief Advisor for Production,
HSE, Drilling and WO, LLC “Nord Imperial”

Генеральный директор
ООО «Норд Империял» /
General Director of LLC
“Nord Imperial”

Генеральный директор
ООО «Рус Империял Групп» /
Director General, LLC Rus Imperial Group

Evaluation criteria for selection a service company rendering services on supervising of wells construction

1. Only the bidders having experience of work in oilfields of Western Siberia in sphere of wells construction, completion, repair and shall be eligible for the tender.
2. Only the bidders whose technical capabilities and personnel qualification meet requirements of the technical assignment for project design and the contract shall be eligible for the tender.
3. Only those bidders are allowed to the tender that have a positive net worth
4. Out of all technically acceptable bidders, only bidder with lowest price proposal will be considered for tender awarding.
5. Minimum work experience in specified service shall be not less than 3 years (it is desirable to provide positive references for past performance).

CFO has agreed
for
Sbrons
22/07/2010

подпись / signature

Радж Кришан /
Raj Krishan



подпись / signature

Раджив Арора /
Rajiv Arora



подпись / signature

Манодж Кумар /
Manoj Kumar



подпись / signature

А.К. Иванов /
A.K. Ivanov



подпись / signature

А.В. Бакланов /
A.V. Baklanov